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Ang. användandet av medel för tillgänglighetsåtgärder 

Sedan ett antal år har Idrottsnämnden i sin budget angivit en summa om 5 mkr för till-
gänglighetsåtgärder. Detta har varit mycket uppskattat från funktionshinderrådets sida. 

Det senaste året användes dessa medel för tillgänglighetsåtgärder i skolor där funktions-
hindrade elever börjat. Enligt vad rådet erfarit planeras samma nyttjande av tillgänglig-
hetspotten även för år 2019. 

Från rådets sida ställer vi oss ytterst tveksamma till att dessa medel är ämnade för an-
passningsåtgärder i skolor som får en funktionshindrad elev. I förlängningen kan detta 
komma att innebära att medlen alltid används för detta ändamål. Det kan till och med  
bli så att samma skola vid flera tillfällen får sina nödvändiga och enligt lag tvingande an-
passningsåtgärder finansierade med dessa medel. Detta innebär en risk att nödvändiga 
anpassningsåtgärder i idrottsanläggningar, simhallar och andra lokaler där idrottsförvalt-
ningen bedriver verksamhet, inte skulle kunna åtgärdas. 

Enligt rådets uppfattning faller ansvaret för tillgänglighetsåtgärder för enskilda elever på 
Sisab, fastighetsförvaltningen och/eller skolförvaltningen. Idrottsförvaltningens medel 
för tillgänglighetsåtgärder för funktionshindrade måste frigöras och användas för gene-
rella anpassningsåtgärder, bland annat för så kallade ”enkelt avhjälpta hinder” och för 
uppföljning av SWECO-rapporten. 

Med hänvisning till ovanstående begär funktionshinderrådet att Idrottsnämnden avsät-
ter fem mkr för generella tillgänglighetsåtgärder för funktionshindrade. Naturligtvis är vi 
också beredda att bistå förvaltningen vid prioritering av hur dessa medel bör användas. 
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